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  Protokoll  
styrelsemöte 
2022-03-21 
 
Nr 3/2022 
6 bilagor 

Närvarande: 
Kenneth Brynolfsson, ordförande    
Siv Rosenqvist, Bengt Svensson. Lars Östman, Torsten Hemph,  
Gunnevi Norgren, Britt Söderlund, Annikka Genberg, Inga-Lill Runermark, 
Gösta Krantz 
  
Frånvarande   
- 
 
Övriga närvarande: 
Anders Björendahl 
 
§1 Mötets öppnande 

 Ordföranden hälsade välkommen och öppnade mötet.  
 
§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes med tillägg av punkt 4b, godkännande av 
protokoll från konstituerande styrelsemöte samt några övriga frågor.  

 
§3 Samrådsverksamheten 

Anders berättade att nästa KPR-möte hålls 29/3. Några frågor som 
kommer att diskuteras: 
Oskar Weinmar från kommunstyrelsen kommer att prata. 
Björn Karlsson kommer att berätta om IT-hjälpen. 
Folkhälsoveckan kommer att avhandlas. 
Någon ansvarig kommer att prata om Covid-situationen. 
Arvode för deltagare från pensionärsorganisationer i KPR diskuteras. 
Seniorernas hus kommer att beröras. 
Lars föreslog att situationen med skyddsrum i kommunen tas upp. 
Anders berättade vidare att NordVäst-gruppen inom SPF haft möte, 
protokoll kommer att vidarebefordras till styrelsen. 
GiV kommer att ha aktiviteter för ensamma 6 april och 19 maj. 
Svårighet att veta vilka som är ensamma, info kommer att distribueras 
via hemtjänst och församlingar m.m. 
Annikka berättade att samråd kommer att hållas om förutsättningar 
för flerårsplan med budget 2023 - 2025. 

 
§4 Föregående styrelseprotokoll  
 Protokoll nr 2/2022 2022-02-21 godkändes. 
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§4b Protokoll från konstituerande styrelsemöte 
 Protokoll från konstituerande styrelsemöte 2022-02-21 godkändes. 
 
§5 Rapporter 
 -Ekonomi 

Se bilaga.  
 Beslut: Styrelsen beslutade att priserna från caféet, 50 kr per kuvert 

plus 500 kr för dukning godkännes. 
 

 -Seniorernas Hus 
 Avtalet är påskrivet och kontraktet för kontorslokalen på Lindhem är 

uppsagt per 31/3. Per capsulam-beslutet om detta undertecknades av 
styrelsens ordinarie medlemmar och bifogas detta protokoll. 

 Innan flytten måste lås på dörren till våra rum installeras. Gunnevi, 
Siv och Britt packar i veckan, flytt av kartonger och möbler görs 31/3 
med start kl 09.00 av Bengt (bil), Lars (släp) och Gösta. Inga-Lill och 
någon ännu ej utsedd undersöker lämpliga möbler för våra nya lokaler. 

 Natalie Andersson från Messingen kommer att jobba halvtid på 
Seniorernas hus. Invigning sker 25/3, dessutom kommer kommunen 
att ha några öppna hus framöver. 

 Det finns 2 parkeringsplatser för handikappade vid Susebogatan och 6 
platser vid Lidmans allé. Vi måste få parkeringstillstånd från 
kommunen för de 6 platserna. 

 Bengt beställer adressändringar för SPF Seniorerna i Väsby till 
Herrgårdsvägen 20 från 1/4. 

 
 -Medlemmar 
 Det finns en eventuell ny medlem till medlemskommittén som kan 

överta en del arbete från Siv.  
Det är ganska dålig uppslutning av nya medlemmar till infomötena, av 
20 inbjudna kommer 6-7 stycken. Anders föreslår att man ringer i 
stället, ger kanske bättre anslutning. 
Fortfarande finns ingen redaktör för nästa medlemsblad. Ett par nya 
namn finns att fråga. 

 I övrigt se bilaga. 

 -Resekommittén 
 Det har kommit en förfrågan från PRO om att samarbeta om resor.  
 Beslut: Styrelsen beslutat enhälligt att vi gärna inleder ett samarbete. 
 Eldsjälsresan måste bokas snart om den skall göras med Rosella. 

Förslagsvis blir det under vecka 42, 18-20/10. Alternativ till Sigtuna 
efterlyses för de som inte vill åka båt. 
Julbordet kommer antagligen att bli på Rosella. 

 Inga-Lill vill upplysa om att paketreselagen säger att om man anger 
pris på en resa så måste man också tala om vad som ingår i resan. 
Denna information måste alltså finnas i beskrivningarna av våra resor. 

 I övrigt se bilaga.  
 
 -Programkommittén 
 En ny aktivitet är ugglespaning torsdag 24/3. Ulf Garding tar emot 

anmälningarna och betalning.  
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 I övrigt, se bilaga. 

 -Friskvårdskommittén 
 Se bilaga. Förslag att på KPR stöta på Oskar Weinmar om kommunens 

folkhälsobidrag som inte tagits beslut om. 
 
 -Hemsidan 
 Inget att rapportera. Dock har någon rapporterat problem med att 

anmäla till aktiviteter via hemsidan. Eftersom det enda som finns på 
hemsidan är en länk till en emailadress beror troligen problemet i att 
anmälarens dator har en felaktig standardapp angiven för email. Vi 
sätter honom i kontakt med kommunens IT-hjälpare. 

 
§6 Övriga frågor 
 Behövs årsklocka? Beslut: Behövs inte. 
 Planeringskonferens? Beslut: En konferens planeras till vecka 38. 

Inga-Lill undersöker olika möjligheter och preliminärbokar till nästa 
möte. 

 Organisationsenkäten: Beslut: Förslaget till svar på enkäten om 
distriktens roll i SPF godkännes och skickas in. 

 Månadsmötet: Vid dagens månadsmöte berättar Helen Tronstad om 
att vara TV-meteorolog. Kenneth inleder och avtackar. Dessutom 
säger han några ord i matsalen innan Gunnevi och Inga-Lill berättar 
om några aktiviteter och resor där det finns platser kvar.  

 Pengar till UNHCR: Beslut: Styrelsen beslutar att skänka 10000 kr till 
UNHCR. Kenneth berättar detta i matsalen. 

 Några andra övriga punkter bordlades p.g.a. tidsbrist, nämligen: 
 Kommunikationspolicy. 
 Kommittéernas arbete och rapporterna från kommittéerna. 
 
§7 Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte hålls 2022-04-25 kl. 09.00 i lokalen Silversparre 
på Seniorernas Hus.  

 
§8 Utvärdering av mötet 
 Mötet var bra. 
 
§9 Ordföranden avslutade mötet. 
 Mötet avslutades kl. 11.10. 
 
 
 
Vid protokollet:   Ordförande: 
 
 
 
Bengt Svensson   Kenneth Brynolfsson 


